

Bestyrelsesmøde d. 09-08-2021

Deltagere: David Johansen, André Samuelson, Jon Rohlin Nielsen, Mads Halling, Suppleant Pelle Johansen

Hvem tager referat? + Godkendelse af forrige

André tager referat. Referatet fra sidst er godkendt.

Standup møde –

David – PFS Con er blevet organiseret, vi låner 7 lokaler, heraf 4 godkendt til overnatning, samt skolekøkkenet. Projekt multimedierum skrider også fremad. Har vist klubben frem for nyt potentielt medlem, han efterspørger en 5e kampagne. Der kommer nyt CMS til hjemmesiden d. 14/8

Mads – Har afsprittet klubben en gang om ugen. Har stadig ikke adgang til Conventus, bolden ligger nu hos Jon, hvis ikke Jon kan give adgang, så skal vi have fat i kommunen.

Jon – Har arbejdet med vedtægter. De kommer i bestyrelsestråden når de er klar.

André – Har ordnet de hængende lamper. Og har gjort sig til grin i banken igen.

Indkøbt siden sidst?

Vi indkøber når Viktor har betalt medlemskab.

Spørgsmål til besvarelse på forum

Så André udeblev? **Ja**

Hvorfor blev aktiv sommer ikke muligt at arrange i tide? (**Grundet usikkerhed om coronarestriktioner, Marc høres lige for at sikre korrekt svar**)

Hvilken hjemmel har bestyrelsen til at påkræve coronapas? Myndigheder stiller ikke krav om det. **Bestyrelsen har ansvaret for at aktiviteter i klubben foregår på en måde der minimerer smitterisiko. Det er vores vurdering at opretholdelse om kravet om coronapas er med til at minimere smitterisiko ved aktiviteter i klubben.**

Hvorfor er der navn på det lukkede punkt? Har I fået tilladelse til det? **Fordi vi vurderede at der ikke var nogen negative konsekvenser ved offentliggørelsen.**

Corona retningslinjer – rengøringsplan, coronapas

Vi dropper kravet om coronapas. Der må nu være dobbelt så mange i klubben, skilte skal opdateres. Ny regel: der skal sprittes borde og håndtag af både når klubben åbnes og lukkes. Mads fortsætter med at afspritte en gang om ugen.

Konfliktmægler?

Vi vil gerne åbne op for at bruge konfliktmægling som en mulighed i personkonflikter, evt med tredjepart som mægler, som værktøj til at komme konflikter til livs i klubben.

Kiosk

Hvis Thomas vil stå for kiosken får han lov til det. Hvis Thomas ved udgangen af august ikke har startet kiosken op igen, så driver kassereren den fra start september. Klubben bestiller gerne et mobilepay nummer til brug for kiosken.

Update på åbent brev

Åbent brev fra Pelle vedhæftes referatet.

Div.

Diskussion om informationskanaler, er Discord tilstrækkeligt? Hvad skal vi bruge hjemmesiden til? Nogle bruger en Facebookgruppe i stedet for Discord. Diskussionen hænger sammen med næste punkt, og tages op til genbehandling på næste møde.

--

Jon har modtaget en del kommentarer/kritik/input til bestyrelsens arbejde

- Bestyrelsen er en lukket gruppe, der ikke søger input fra medlemmerne, og i stor grad kommunikerer på Discord og i lukkede fora
- Dagsorden til møder offentliggøres ikke i god tid
- Der bliver ikke lyttet til medlemmer (vi hører hvad du siger, men...)
- Det der bliver kommunikeret bliver gjort på en dårlig måde
- Nogle medlemmer af bestyrelsen gør heller ikke ordentligt rent efter sig

Konkrete forslag hvor vi kan gøre det bedre:

- Dagsordener skal offentliggøres sammen med referat og løbende opdateres
- Der skal ryddes op og laves om i navngivningen på Discord kanalerne
- Den hemmelige og overflødige TRC bestyrelsesserver lukkes
- Vi arbejder på at blive bedre til at give svar, også selvom det bare er en anerkendelse af at vi har set spørgsmålet.

Kommunikation går begge veje, medlemmerne skal også kommunikere og kommunikere ordentligt med os.

--

Hvordan får vi nye medlemmer og hvad gør vi for at fastholde dem. Hvad gør bestyrelsen for at flytte aktiviteter tilbage i klubben når Corona er overstået? Det store fællesskab har taget skade over de seneste par år. De små fællesskaber i kampagnerne eksisterer stadig, men hvad med det store fællesskab? Folkene bag det sidste generationsskifte er blevet gamle og har fået mindre tid til klubben. Nicholas (ZZ-games) er en konkurrent til os, en del af forklaringen er at der er åbent og der altid sidder en klar til at tage imod. Hvervemuligheder i klubberne/biblioteket blev aflyst sidste år grundet Corona.

Diskussionen er stor og vigtig. Vi når desværre ikke videre i aften, men fortsætter på næste møde.

Næste møde

Hurtigmøde Mandag 23 august kl 19.00

Bestyrelsesmøde Mandag 13 september kl 19.00

Lukket punkt 1 - Henvendelse om Medlem

Fysisk kontakt er vejen frem.

Lukket punkt 2 - Opfølgning på et tidl. lukket punkt